
Úřední deska 

Zápis z jednání 31.07.2007 

Typ dokumentu: Usnesení zastupitelstva města  

Číslo jednací: č. 5  

Datum vyvěšení: 01.08.2007  

Datum sejmutí oznámení: 16.08.2007 

o průběhu 5. zasedání Zastupitelstva města Lanžhot konaného dne 31. července 2007 

v zasedací místnosti MěÚ v Lanžhotě 

Starosta p. František Hrnčíř  

zahájil 

5.  

zasedání Zastupitelstva města Lanžhot (dále jen „zastupitelstvo města“) 

v 19,00 hod  

. a všechny přivítal krátkým proslovem. 

  

  

Bod č. 1 

Zahájení – určení ověřovatelů 
  

Starosta konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce 

Městského úřadu Lanžhot, v místním rozhlase a v místním kanále kabelové televize Lanžhot, 

a to 7 dní přede dnem konání zasedání a dále konstatoval, že je přítomno 18 členů 

zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 

  

Přítomni, omluveni, nepřítomni:    viz prezenční listina – příloha č. 1 zápisu 

  

Zapisovatelkou byla jmenována paní Anna Moučková. 

  

Starosta vyzval přítomné, zda mají připomínky k programu. Připomínky nebyly vzneseny. 

Přednesl tedy návrh programu zasedání. 

Usnesení č. 1: 

Zastupitelstvo města Lanžhot 

s c h v a l u j e následující program zasedání zastupitelstva města  

1. Zahájení        -    schválení programu jednání 
-          určení ověřovatelů 

2. Kontrola usnesení 

3. Zpráva z jednání rady města  

4. Plnění rozpočtu 1.-6.2007  

5. Založení Dobrovolného svazku obcí ČISTÝ JIHOVÝCHOD 



6. Smlouva o založení Dobrovolného svazku obcí ČISTÝ JIHOVÝCHOD 

    včetně Stanov dobrovolného svazku obcí ČISTÝ JIHOVÝCHOD 

7. Pověření zástupců města k zastupování v tomto svazku 

8. Vypracování projektu na odvod dešťových vod v Nové ulici 

9. Různé 

                   10. Závěr 

Hlasování č. 1:           pro 18                         proti 0                         zdržel se 0  
  

Pí Lenka Topolanská prohlásila, že kontrola zápisu z minulého jednání zastupitelstva, 

konaného dne 07.06.2007, proběhla bez závad. 

  

Starosta konstatoval, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen 

k nahlédnutí v úřadovně MěÚ. K zápisu nebyly vzneseny připomínky a je proto považován za 

schválený. 

  

Starosta navrhl ověřovatele zápisu o průběhu 5. zasedání zastupitelstva města. Navrženy byli 

pí Libuše Trčková a Ing. Zdenka Hrubá 

Usnesení č. 2: 

Zastupitelstvo města Lanžhot 

s c h v a l u j e za ověřovatele zápisu o průběhu 5. zasedání zastupitelstva města pí Libuši 

Trčkovou a Ing. Zdenku Hrubou 

Hlasování č. 2:           pro 18                         proti 0                                    zdržel se 0 
  

  

Bod č. 2 

Kontrola usnesení 

  
Kontrolu usnesení provedl Ing. Vladimír Pardík. Konstatoval, že úkoly vyplývající 

z minulého jednání ZM jsou průběžně plněny. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 3 

Zastupitelstvo města 

b e r e   n a   v ě d o m í     zprávu kontrolního výboru. 

Hlasování č. 3:           pro 18                         proti 0                         zdržel se 0 

  

  

Bod č. 3 

Zpráva z jednání rady města 
  

Zprávu z jednání rady města přednesl p. Ludvík Svozil.Zpráva tvoří přílohu č. 2 tohoto 

zápisu. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 4 

Zastupitelstvo města 

b e r e   n a   v ě d o m í     zprávu z jednání rady města.  

Hlasování č. 4:           pro 18                                    proti 0                                     zdržel se 0 

Bod č. 4 

Plnění rozpočtu 1.-6.2007 
  



Zprávu předkládá předseda finančního výboru Ing. Aleš Uher. Plnění rozpočtu bylo přílohou 

materiálů. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 5 

Zastupitelstvo města 

b e r e   n a   v ě d o m í     zprávu finančního výboru a zprávu o plnění rozpočtu za 

období  

1.-6.2007 

Hlasování č. 5:           pro 18                         proti 0                                                 zdržel se 0 

  

  

Bod č. 5  

Založení dobrovolného svazku obcí ČÍSTÝ JIHOVÝCHOD 

  
Předkládá starosta města. 

Na minulém zasedání byl schválen záměr rekonstrukce sběrného dvora. Protože se problém 

sběrných dvorů týká i dalších obcí, bylo dohodnuto sdružení do svazku za účelem získání 

dotace z evropských fondů na tyto akce. Bude se jednat o účelový svazek, který bude po 

uskutečnění akce pravděpodobně rozpuštěn. Čerpání finančních prostředku by mělo začít na 

podzim letošního roku u těch obcí, které mají zpracovaný projekt. Další obce, které čekají na 

projekt nebo schválení územního plánu budou následovat. Členské obce zaplatí při založení 

příspěvek, který činí 3.000 Kč a další 2 Kč za každého občana obce. Pro Lanžhot to tedy 

představuje cca 10.500 Kč. 

Usnesení č. 6 

Zastupitelstvo města 

r o z h o d l o   o založení Dobrovolného svazku obcí ČISTÝ JIHOVÝCHOD  

Hlasování č. 6:           pro 17                         proti 1                                                  zdržel se 0 

  

  

Bod č. 6  

Smlouva o založení dobrovolného svazku obcí ČISTÝ JHOVÝCHOD včetně Stanov 

dobrovolného svazku obcí 

  
Předkládá starosta. Návrh smlouvy byl součástí materiálů zaslaných členům zastupitelstva 

poštou. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 7 

Zastupitelstvo města 

s c h v a l u j e     Smlouvu o založení Dobrovolného svazku obcí ČISTÝ JIHOVÝCHOD 

včetně Stanov dobrovolného svazku obcí ČISTÝ JIHOVÝCHOD 

Hlasování č. 7:           pro 17                         proti 0                                                zdržel se 1 

  

  

Bod č. 7  

Pověření zástupců města k zastupování v tomto svazku  
  

Předkládá starosta. Navrhuje jako zástupce k zastupování města v Dobrovolném svazku obcí 

ČISTÝ JIHOVÝCHOD sebe, místostarostu p. Josefa Bartoše a člena zastupitelstva p. Ctirada 

Petrlu. 

  



Diskuse: bez připomínek: 

Usnesení č. 8 

Zastupitelstvo města 

p o v ě ř u j e   starostu města p. Františka Hrnčíře, místostarostu p. Josefa Bartoše a 

člena zastupitelstva p. Ctirada Petrlu k zastupování města v tomto svazku 

Hlasování č. 8:           pro 18                         proti  0                                  zdržel se 0 
  

  

Bod č. 8  

Vypracování projektu na odvod dešťových vod v Nové ulici   
Předkládá místostarosta. 

Tento problém je řešen průběžně už dlouhá léta. Byly tam příkopy, které si obyvatelé různě 

upravovali, zastavovali mostky, aby mohli parkovat automobily a pod mostky ukládali na 

odvod dešťových vod trubky různých velikostí a průměrů. Časem se tyto trubky ucpaly a 

dešťová voda vniká při větším dešti do sklepů rodinných domků. Řešením by mohlo být 

obnovení příkopu. 

Starosta – zítra přijede projektant a navrhne řešení. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 9 

Zastupitelstvo města 

s c h v a l u j e    vypracování projektu na odvod dešťových vod v Nové ulici a jeho 

realizaci 

hlasování č. 9:            pro 18                                    proti 0                                   zdržel se 0 
  

  

Bod č. 9 

Různé  

  

a) Bankomat 
Starosta znovu informuje o problematice umístění bankomatu. ČSOB o zřízení bankomatu 

nemá zájem. Ostatní banky se neozvaly.Nadále platí zvýhodněná nabídka firmy 

KINGSTONE. 

  

b) Dětské hřiště 
Dětské hřiště je již v provozu v prostoru areálu Sokolské. Lavičky budou dodány příští týden. 

Z bezpečnostních důvodů bude vybudováno pískové lože u dvou zařízení. Pracuje se i na 

úpravě okolí hřiště. Zahradní architekt pracuje na návrhu. Hřiště bude namátkové hlídané 

policií a možná i kamerovým systémem. Také občané by mohly pomoci a všímat si, zda 

zařízení hřiště někdo neničí a takové případy okamžitě hlásit. 

Topolanská – podlaží by mělo být štěrkové, ne pískové, mimo jiné i z toho důvodu, že když 

zaprší,           bude se bláto při hraní přenášet na prolézačky apod. 

Starosta – takové podloží by značně zvýšilo náklady, ale nevylučuje, že k této úpravě dojde. 

Trčková – proč není na hřišti pískoviště? 

Starosta – protože pískoviště by muselo být hlídané před znečištěním kočkami a psy. Nic 

neřeší ani krycí plachta. Musel by ji někdo každé ráno odstraňovat a večer natahovat. 

  

c) Zprovoznění přečerpávací stanice v areálu SD Pomoraví 
Momentálně je stavba nefunkční, je nutná rekonstrukce a navíc není legalizovaná z hlediska 

stavebního a katastrálního zákona. 

  



  

Dále se ujal slova p. Polách s dotazem, zda se plánuje dobudování chodníku na Masarykově 

ulici. 

Starosta – ano je to v plánu. Takových chodníků je v obci ještě hodně. Tyto stavby jsou 

odložené z důvodu koupě Podlužanu. Později bude snad možnost získání některých 

finančních prostředků z fondů EU. 

  

  

Bod č. 17 

Závěr 

  
Na závěr starosta seznámil s výpisem usnesení z dnešního jednání, který bude zveřejněn. 

Poděkoval členům zastupitelstva za práci. 

  

  

Starosta ukončil po projednání všech bodů programu zasedání Zastupitelstva města 

Lanžhot v 19,45 hod. 
  

  

…………………………….                                                             ……………………………

……. 

  

       ověřovatel                                                                                               ověřovatel 
  

…………………………….. 

František Hrnčíř 

starosta města Lanžhot 
  

  

  

  

V Lanžhotě dne 31. července 2007 

Zapsala: Anna Moučková 

val, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce Městského úřadu 

Lanžhot, v místním rozhlase a v místním kanále kabelové televize Lanžhot, a to 7 dní přede 

dnem konání zasedání a dále konstatoval, že je přítomno 20 členů zastupitelstva, 

zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 

  

  

Přítomni, omluveni, nepřítomni:    viz prezenční listina – příloha č. 1 zápisu 

                                                           nepřítomen – Ing. Havel Hromek 
  

  

Zapisovatelkou byla jmenována paní Anna Moučková. 

  

  

  



Starosta vyzval přítomné, zda mají připomínky k programu. Připomínky nebyly vzneseny. 

Přednesl tedy návrh nového rozšířeného programu zasedání, který byl rozdán při prezenci. 

Usnesení č. 1: 

Zastupitelstvo města Lanžhot 

s c h v a l u j e následující program zasedání zastupitelstva města  

1. Zahájení       -    schválení programu jednání 
-          určení ověřovatelů 

2. Kontrola usnesení 

3. Zpráva z jednání rady města  

4. Zpráva finančního výboru - plnění rozpočtu  

5. Úprava rozpočtu – rozpočtové opatření č. 3 

6. Prodej, koupě nemovitostí 

7. Rekonstrukce sběrného dvora 

8. Měření okamžité rychlosti 

9. Dětské hřiště 

10. Žádost Oblastní charity 

11. Jednací řád finančního výboru 

12. Jednací řád kontrolního výboru 

13. Žádost o prominutí platby z nájmu půdy 

14. Žádost o půjčku – Region Podluží 

15. Potvrzení členství města Lanžhot v občanském sdružení Místní akční 

skupina       Dolní Morava 

16. Různé 

17. Závěr 

Hlasování č. 1:           pro 20                         proti 0                         zdržel se 0  
  

Ing. Ludmila Dandová prohlásila, že kontrola zápisu z minulého jednání zastupitelstva, 

konaného dne 08.03.2007, proběhla bez závad. 

Starosta konstatoval, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen 

k nahlédnutí v úřadovně MěÚ. K zápisu nebyly vzneseny připomínky a je proto považován za 

schválený. 

  

Starosta navrhl ověřovatele zápisu o průběhu 4. zasedání zastupitelstva města. Navržena byla 

pí. Lenka Topolanská a p. Miloslav Dřevo. 

Usnesení č. 2: 

Zastupitelstvo města Lanžhot 

s c h v a l u j e za ověřovatele zápisu o průběhu 4. zasedání zastupitelstva města pí. 

Lenku Topolanskou a p. Miloslava Dřeva. 

Hlasování č. 2:           pro 20                         proti 0                                    zdržel se 0 
  

Bod č. 2 

Kontrola usnesení 

  
Kontrolu usnesení provedl Ing. Vladimír Pardík. Konstatoval, že pověření koupí rodinného 

domku čp. 141 nebylo realizováno z důvodu nepřipravenosti prodeje ze strany Úřadu pro 

zastupování státu ve věcech majetkových. V další části pokračoval zprávou z jednání 

kontrolního výboru. Zpráva je přílohou č. 2 tohoto zápisu. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 3 

Zastupitelstvo města 



b e r e   n a   v ě d o m í     zprávu kontrolního výboru. 

Hlasování č. 3:           pro 20                         proti 0                         zdržel se 0 

Bod č. 3 

Zpráva z jednání rady města 
  

Zprávu z jednání rady města přednesl p. Ludvík Svozil. Zpráva tvoří přílohu č. 3 tohoto 

zápisu. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 4 

Zastupitelstvo města 

b e r e   n a   v ě d o m í     zprávu z jednání rady města.  

Hlasování č. 4:           pro 20                                    proti 0                         zdržel se 0 
  

  

Bod č. 4 

Zpráva finančního výboru – plnění rozpočtu 
  

Zprávu předkládá předseda finančního výboru Ing. Aleš Uher. Zpráva je přílohou č. 4 tohoto 

zápisu. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 5 

Zastupitelstvo města 

b e r e   n a   v ě d o m í     zprávu finančního výboru a zprávu o plnění rozpočtu za 

období 1.-5.2007 

Hlasování č. 5:           pro 20                         proti 0                                      zdržel se 0 

  

  

Bod č. 5  

Úprava rozpočtu – rozpočtové opatření č. 3 
  

Návrh úpravy rozpočtu předkládá starosta. Byl součástí materiálů. 

Návrh rozpočtového opatření č. 3, kterým se provádí úprava rozpočtu: 

příjmy:            + 500.000       dotace JMK protipovodňová ochrana 

                        +   20.000       kultura – příjmy, dary 

                        + 270.000       dotace ÚP – VPP, spec. ZŠ 

výdaje:                        + 500.000       opravy cest (Nádražní) 

                        - 805.000        komunikace Nádražní 

                        + 305.000       chodník, parkoviště, Nádražní investice 

                        - 150.000        školství opravy a údržba 

                        + 150.000       dětské hřiště 

                        + 500.000       protipovodňová ochrana 

                        +   20.000       zachování kulturních tradic 

                        + 270.000       pracovníci na VPP 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 6 

Zastupitelstvo města 

s c h v a l u j e    rozpočtové opatření č. 3, kterým se provádí úprava rozpočtu 

Hlasování č. 6 :          pro 20                        proti 0                         zdržel se 0  

Bod č. 6  

Prodej, koupě nemovitostí 



  

Předkládá místostarosta města pan Josef Bartoš. 

Komentář k převodům nemovitostí byl součástí materiálů zaslaných členům zastupitelstva 

poštou. 

  

Prodej: 

  

a)      Pozemek p.č. PK 1000/2 
Při výstavbě železničního koridoru bylo posunuto železniční těleso z důvodu narovnání 

oblouku do pozemků přiléhajících v tomto místě k trati, tím došlo k záboru pozemku ve 

vlastnictví města p.č. PK 1000/2 o výměře 2918 m2. Rada navrhuje prodat tento pozemek 

žadateli Správě železniční dopravní cesty a.s., za jimi navrženou cenu dle znaleckého posudku 

tj. 176.100,- Kč 

Diskuse: 

Usnesení č. 7 

Zastupitelstvo města  

s c h v a l u j e   prodej pozemku parc. č. PK 1000/2 o výměře 2918 Správě železniční 

dopravní cesty, a. s., za cenu 176.100,- Kč 

Hlasování č. 7 :          pro 20                        proti 0                         zdržel se 0    
  

  

b)     Části pozemků PK 1609 
Společné družstvo Pomoraví Lanžhot opětovně žádá o odprodej částí pozemku PK 1609 

v areálu družstva, stavebních pozemků, na kterých stojí budovy družstva. Na pozemku hodlá 

vybudovat sklady na obilí a stroje. 

Seznamuje také s další žádostí a to manželů Jitky a Petra Trubačových, jejichž žádost přišla 

až po odeslání materiálů na jednání. Tito zájemci také žádají o odprodej pozemků v areálu 

družstva. Rada navrhuje schválit záměr prodeje s tím, že obě strany se musí dohodnout na 

geometrickém zaměření pozemků. Po zaměření bude prodej znovu projednán. 

Diskuse: 

Uhlíř    - znovu upozorňuje, že o budovy na těchto pozemcích stále probíhá soudní jednání. 

Usnesení č. 8 

Zastupitelstvo města  

s c h v a l u j e záměr prodeje části pozemk parc. č. PK 1609 

Hlasování č. 8 :          pro 17                        proti 0                         zdržel se 3 

  

    

c)      Pozemek p.č. 675/1 
Paní Oldřiška Lindová žádá o odprodej obecního pozemku za bytovkou v ulici Kostická PK 

675/1, který má v současné době v pronájmu. Vzhledem k tomu, že se jedná o pozemek, který 

je dle územního plánu určen pro bytovou výstavbu, rada nedoporučuje pozemek prodávat.  

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 9 

Zastupitelstvo města 

z a m í t á    žádost pí. Lindové o odprodej pozemku parc. č. PK 675/1      

Hlasování č. 9 :          pro 18                        proti 0                         zdržel se 2 

Koupě:    

  

Koupě pozemků od manželů Jana a Mileny Tučkových, Gagarinova 1109 a jejich syna 

Radima Tučka 



Záměr koupě byl schválen v září 2006. Jednalo se o ceně. Byl vypracován znalecký posudek a 

prodávající s cenou souhlasí. Rada navrhuje pozemky za cenu dle znaleckého posudku 

odkoupit. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 10 

Zastupitelstvo města 

s c h v a l u j e   koupi pozemků parc. č. 673/229 o výměře 1166 m2 od manželů Jana a 

Mileny Tučkových a pozemku parc. č. 685/24 o výměře 147 m2 od p. Radima Tučka za 

ceny dle znaleckého posudku 

Hlasování č. 10 :        pro 20                        proti 0                         zdržel se 0 

  

  

Bod č. 7  

Rekonstrukce sběrného dvora 
  

Předkládá starosta. Je možné získat dotaci z Evropské unie prostřednictvím Jihomoravského 

kraje. Dnešní sběrný dvůr už neodpovídá požadavkům na takové zařízení. Po konzultaci 

s projektantem by dobudování sběrného dvora mohlo stát cca 6-8 mil Kč. Dotace by mohla 

činit až 90% nákladů, takže z obecního rozpočtu by částka tvořila max. 800 tis. Kč. Rada 

navrhuje schválit rekonstrukci sběrného dvora. 

Diskuse: bez připomínek: 

Usnesení č. 11 

Zastupitelstvo města 

s c h v a l u j e   rekonstrukci sběrného dvora 

Hlasování č. 11:         pro 20                         proti 0                                    zdržel se 0 
  

  

Bod č. 8  

Měření okamžité rychlosti  
Předkládá místostarosta. Na minulém zasedání zastupitelstva města bylo schváleno 

vybudování zpomalovacího ostrůvku v ul. Masarykova. Rada navrhuje změnit minulé 

rozhodnutí a místo vybudování zpomalovacího ostrůvku, kde by mohl být problém 

s vykoupením pozemků, zakoupit nebo pronajmout radar. Na zkoušku byl radar na měření 

rychlosti zapůjčen a umístěn po několik dnů na vjezdu do Lanžhota od Břeclavi. Z výsledků 

vyplývá, že radar má na řidiče velmi dobrý psychologický efekt. Možné je i pořízení na 

splátky na 2 roky, přičemž měsíční splátka by činila 3.287 Kč. Radar může být pořízen i se 

záznamovým modulem, který monitoruje a zaznamenává počet aut, jejich rychlost a některé 

další údaje. 

Diskuse: 

Polach                         - míní, že psychologický efekt je krátkodobý. Neexistuje zpětná vazba 

– vymáhání pokut od přestupců. Řidiči časem přestanou na radar reagovat. Navrhuje místo 

radaru, nebo ostrůvků, retardéry. 

starosta           - silnice je majetkem SÚS. Musíme se s nimi dohodnou, co na silnici povolí. 

Mgr. Uhlíř       - slyšel o možnosti získání dotace na takové zařízení 

starosta           - možné to je, ale neví, že by město na toto mohlo získat dotaci 

Petrla              - pokud bude vyhodnocovací modul, byla by možná i zpětná vazba na 

přestupky 

Polach             - uznává, že retardéry v obci nejsou obvyklé, ale určitě možné 

Mgr. Straka     - upozorňuje, že retardéry mohou ztížit práci záchranářů, sanitek i hasičů 



Bartoš                         - upozorňuje i na další problém, může jím být hlučnost při zastavení a 

znovurozjíždění aut před retardéry 

starosta           - navrhuje pronájem zařízení na měření okamžité rychlosti (radaru) na ulici 

Masarykova na dobu určitou 

Usnesení č. 12 

Zastupitelstvo města 

s c h v a l u j e    pronájem zařízení na měření okamžité rychlosti na ulici Masarykova na 

dobu určitou 

hlasování č. 12:          pro 20                                    proti 0                        zdržel se 0  

  

  

Bod č. 9 

Dětské hřiště 
  

Návrh předkládá místostarosta. Mluvilo se o tom už na minulém zasedání. Po zvážení rada 

navrhuje umístění hřiště v prostoru stadionu na „Sokolském“ u tenisových kurtů. Zařízení 

dětských hřišť musí mít „atest“. Solidní firmy tyto zařízení pravidelně kontrolují. Rada 

doporučuje schválit vybudování dětského hřiště na „Sokolském“ u kurtů. 

Diskuse: 

Topolanská     - navrhuje jinou lokalitu – u sportovní haly 

starosta           - zvažována byla i tato lokalita. Pro blízkost rodinného domu, málo prostoru na 

případnou zeleň a skutečnost, že o víkendech je zavřená brána a hřiště by bylo nepřístupné, 

byla tato varianta zamítnuta. 

Mgr. Straka     - tlumočí stanovisko Rady školy k situaci dětského hřiště u „staré školy“. Byla 

by škoda ho úplně zrušit. Úprava na nové normy by snad nebyla tak drahá. 

Starosta           - o ničem neví, očekává informaci nebo návrh něčeho takového ze školy, nebo 

školní družiny. Nějaké řešení se najde. 

Usnesení č. 13 

Zastupitelstvo města 

s c h v a l u j e   vybudování dětského hřiště na „Sokolském“ 

hlasování č. 13:          pro 20                                    proti 0                                    zdržel se 0 

  

  

  

Bod č. 10 

Žádost Oblastní charity Břeclav 

  
Předkládá starosta. Ředitel Oblastní charity Břeclav požádal o schválení použití části 

finančních prostředků, které město poskytuje, jako celoroční dotaci na služby přestárlým a 

nemocným občanům, na zakoupení auta pro potřeby pečovatelské služby v Lanžhotě. Jedná 

se o částku 100.000 Kč. Rada navrhuje schválit tuto žádost. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 14 

Zastupitelstvo města 

s c h v a l u j e   žádost Oblastní charity Břeclav o využití částky 100.000 Kč z dotace 

města na koupi osobního auta pro pečovatelskou službu v Lanžhotě 

hlasování č. 14:          pro 20                                    proti 0                        zdržel se 0 

  

  

Bod č. 11 



Jednací řád finančního výboru 

  
Návrh jednacího řádu byl součástí materiálů zaslaných členům zastupitelstva poštou. 

Předkládá starosta. Jednací řád byl projednán finančním výborem. Rada doporučuje schválit. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 15 

Zastupitelstvo města 

s c h v a l u j e   jednací řád finančního výboru 

hlasování č 15.:          pro 20                         proti 0                        zdržel se 0 

  

20,10 hod. odešel RSDr. Josef Uhlíř 

  

  

  

Bod č. 12 

Jednací řád kontrolního výboru 

  
Návrh jednacího řádu byl součástí materiálů zaslaných členům zastupitelstva poštou. 

Předkládá starosta. Jednací řád byl projednán kontrolním výborem. Rada doporučuje ke 

schválení. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 16 

Zastupitelstvo města 

s c h v a l u j e   jednací řád finančního výboru 

hlasování č. 16:          pro 19                         proti 0                      zdržel se 0 

  

  

Bod č. 13 

Žádost o prominutí platby z nájmu půdy 
  

Předkládá místostarosta. Žádost podala paní Anna Bartošová, Břeclavská 229, Lanžhot. Při 

požáru jejich majetku dne 28.03.2007 jim byly způsobeny velké škody, proto žádá o 

osvobození od placení nájmu z obecních pozemků za rok 2007. Jedná se o celkovou částku 

26.670 Kč. Rada doporučuje žádost schválit. 

Usnesení č. 17 

Zastupitelstvo města 

s c h v a l u j e prominutí platby z nájmu půdy pro rok 2007 pí. Anně Bartošové 

Hlasování č. 17 :        pro 18                        proti 0                         zdržel se   1  

  

  

  

  

Bod č. 14 

Žádost o půjčku – Region Podluží 
  

Předkládá starosta. Jedná se o půjčku na již uskutečněnou akci Řemeslná a výtvarná dílna 

„Život na dolním toku Moravy“, které se zúčastnily školy Regionu Podluží i školy ze 

Slovenska. Dotace na tuto akci je schválená, ale bude proplacená později, snad koncem roku. 

Rada starostů Regionu Podluží žádá o půjčku na tuto akci ve výši 13.500 Kč, která bude po 

obdržení dotace vrácená. Rada doporučuje žádost schválit. 



Usnesení č. 18 

Zastupitelstvo města 

s c h v a l u j e   půjčku Regionu Podluží ve výši 13.500,- Kč 

hlasování č. 18:          pro 19                                    proti 0                                    zdržel se 0 

  

  

  

  

Bod č. 15.  

Potvrzení členství města Lanžhot v občanském sdružení Místní akční skupina Dolní 

Morava 
  

Předkládá starosta. Tato organizace již existuje, ale doposud nevyvíjela žádnou aktivitu. Toto 

se má změnit podporou programem Leader+. Zastupitelstvo města má potvrdit členství města 

v této organizaci. Rada doporučuje členství potvrdit. 

Usnesení č. 19 

Zastupitelstvo města 

p o t v r z u j e   členství města v MAS Dolní Morava podporované programem Leader+ 

hlasování č. 19:          pro 17                         proti 0                                    zdržel se 2 

  

  

Bod č. 16 

Různé  
  

a)      Problematika bankomat 
Starosta se opět vrací k této otázce. Žádosti o zřízení bankomatu v našem městě byly zaslány 

Komerční bance, České spořitelně a ČSOB. První dvě jmenované banky žádosti postoupily na 

svá ústředí. Z ČSOB přijel ředitel břeclavské pobočky, převzal si podklady a slíbil, že se ozve 

pravděpodobně teď v červnu. 

Přišla i další nabídka firmy KINGSDOM s lepšími podmínkami. 

Rada doporučuje počkat na nabídku ČSOB a ostatních bank. 

  

  

b)     Dům s chráněnými byty 
Informuje starosta. Stavba probíhá s předstihem, protože mírná zima umožnila stavební práce 

bez přerušení. Předběžně je přihlášeno 25 občanů, z toho 5 z jiných obcí. Přihlášení je možné 

do konce července. Začátkem srpna dostanou přihlášení zájemci bližší informace o 

podmínkách a způsobu jejich přijetí do DCHB. 

  

  

  

c)      Zpomalovací ostrůvek v Komárnově 
Informuje starosta. Jednání pokračují, čeká se na stavební povolení. 

Při opravě silnice z Moravské Nové Vsi po lanžhotský kostel bude zahrnuto vybudování 

zpomalovacího ostrůvku na ulici Kostická v rámci této stavby. Akce se uskuteční asi v roce 

2009. 

Mgr. Straka     - znovu připomíná svůj návrh na zúžení vozovky a vybudování chodníku okolo 

„Víchy“ 

starosta           - podle posledních informací to není možné. Zúžit silnici v křižovatce není 

vhodné. Navíc používání chodníku by mohlo být v tomto úseku nebezpečné. 



  

  

  

d)     Muzeum 
Informuje starosta. O prázdninách bude otevřeno každý den. Provoz bude zajištěn z řad 

brigádníků – studentů. 

  

  

  

e)      Odstranění nájezdu do Společenského domu 
Informuje starosta. Pozemek, na kterém se nájezd nachází je v soukromém vlastnictví. Majitel 

žádá odstranění. Vstup pro invalidní občany bude vyřešen jiným způsobem. 

  

  

  
Ing. Dandová – informuje o záměru vyčištění svodnice a o stavu jednání 

  

  

  

Bod č. 17 

Závěr 

  
Na závěr starosta seznámil s výpisem usnesení z dnešního jednání, který bude zveřejněn. 

Poděkoval členům zastupitelstva za práci. 

  

  

Starosta ukončil po projednání všech bodů programu zasedání Zastupitelstva města 

Lanžhot ve 20,45 hod. 
  

  

…………………………….                                                             ……………………………

……. 

  

       ověřovatel                                                                                               ověřovatel 
  

…………………………….. 

František Hrnčíř 

starosta města Lanžhot 
  

  

  

  

V Lanžhotě dne 7. června 2007 

Zapsala: Anna Moučková 

 


